
 
 
 
MEMO van college aan de raad 
 
datum : 5 april 2011  

aan : Gemeenteraad 

van : College  

onderwerp : fusielocatie sportclubs v.v. Egmondia, v.v. Zeevogels en t.c. Hogedijk. 

Portefeuillehouder: wethouders A. Hietbrink en C. Roem   

Inlichtingen bij:  E. van Hout 

 

Aanleiding  
De memo is opgesteld als antwoord op een toezegging in de Algemene raadscommissie van 
6 januari 2011 door wethouder Roem. 
 
Kernboodschap  
In de vergadering van de ARC van 6 januari 2011 is de memo van het college aan de raad 
van 26 oktober 2010 inzake de fusielocatie van de voetbalclubs Egmondia en Zeevogels, 
besproken. De ARC wil dat de haalbaarheid van twee varianten (te weten: op het perceel 
van het v/m  AZC in Egmond aan den Hoef-West of op het terrein van v.v. Egmondia in 
Egmond aan Zee) wordt onderzocht. 
 
Toezegging  
Door wethouder Roem is toegezegd dat er wederom bestuurlijk overleg zal worden gevoerd 
met gedeputeerde Driessen van de provincie Noord-Holland en dat er overleg zal worden 
gevoerd met de eigenaar van de betreffende grond, Bouwfonds Ontwikkeling B.V.  
 
De memo 
In de aangehaalde memo van 26 oktober 2010 zijn de volgende 3 fusielocaties beschreven: 
Locatie 1: Tijdverdrijfslaan; 
Locatie 2: noordzijde v/m AZC-terrein tegen Delverspad; 
Locatie 3: Egmond aan den Hoef-Oost.  
 
De conclusie in de memo van 26 oktober 2010 is dat locaties 1 en 2 niet haalbaar zijn. 
Locatie 3 komt naar de mening van ons college wel in aanmerking om verder uit te werken. 
 
Naar aanleiding van de toezegging door wethouder Roem is de haalbaarheid van de 
volgende twee mogelijke fusielocaties onderzocht: 
Locatie 4: op het v/m AZC-terrein; 
Locatie 5: op het huidige complex van v.v. Egmondia in Egmond aan Zee. 
 
Locatie 4 
Op 2 februari 2011 heeft overleg plaatsgevonden met Bouwfonds Ontwikkeling B.V. en J.P. 
Ory B.V. inzake de mogelijkheid van het realiseren van een sportcomplex op het v/m AZC-
terrein dat eigendom is van Bouwfonds Ontwikkeling B.V. Het verslag is bijgevoegd. Uit het 



gesprek is duidelijk geworden dat het voor Bouwfonds niet aan de orde is dat er een 
sportcomplex wordt gerealiseerd, conform locatie 4, op het v/m AZC-terrein. Bouwfonds wil 
hier woningen bouwen en wacht inmiddels een groot aantal jaren op de gemeente Bergen 
om hiertoe een postzegelbestemmingsplan op te stellen. 
 
Op 8 februari 2011 heeft overleg plaatsgevonden tussen wethouders Roem en Hietbrink en 
gedeputeerde mevrouw L. Driessen van de provincie Noord-Holland. Aangezien het v/m 
AZC-terrein volgens de provinciale structuurvisie tot Bestaand Bebouwd Gebied behoort, is 
het voor de provincie geen probleem indien hier een sportcomplex wordt gerealiseerd. Het 
wordt voor de provincie evenwel een geheel ander verhaal indien de hier bedachte woningen 
aan de oostkant van Egmond aan den Hoef worden geprojecteerd. Het verplaatsen van de 
woningbouwopgave van Egmond aan den Hoef-West naar de oostzijde is voor de provincie 
Noord-Holland niet acceptabel. Variant 4, met bouwcompensatie voor Bouwfonds in Egmond 
aan den Hoef-Oost is derhalve niet haalbaar.  
 
Locatie 5 
In het bestuurlijk overleg met de provincie is ook stil gestaan bij de haalbaarheid van het 
huidige complex van v.v. Egmondia in Egmond aan Zee als fusielocatie. Voor de provincie is 
het principe van deze optie bespreekbaar, zo lang de inbreuk op het duingebied aan de 
noordzijde van het complex minimaal is.  
 
Als bijlage bij deze memo is gevoegd een behoefteraming van de KNVB van het benodigde 
aantal voetbalvelden indien de twee clubs gaan fuseren. Hieruit blijkt dat er in die gegeven 
situatie behoefte is aan 3 wedstrijdvelden en 2 trainingsvelden. Indien de velden in kunstgras 
worden uitgevoerd, kan worden volstaan met een complex met 3 velden aangezien die 
velden ook kunnen worden benut als trainingsveld. Het is dan wel noodzakelijk dat twee van 
de drie velden van kunstgras zijn. In ruimtelijk opzicht is het complex van v.v. Egmondia, dat 
in de huidige situatie 3 grasvelden heeft, toereikend als fusielocatie voor de twee 
voetbalclubs. Deze variant heeft evenwel een aantal nadelen.  
 
Ingeschat is dat de aanleg van twee kunstgrasvelden inclusief drainage, het verbouwen van 
de  clubaccommodatie en het uitbreiden van het parkeerterrein circa  1,2 miljoen euro zal 
kosten. Kostendragers voor deze investering, bijvoorbeeld in de vorm van woningbouw, 
ontbreken. Daarbij komt dat er in deze variant geen oplossing is voor tennisclub Hogedijk en 
is er geen ruimte voor een transferium. Sterker nog, de ruimte voor parkeren zal voor de 
twee clubs naar alle waarschijnlijkheid niet toereikend zijn. Daarnaast is van synergie met 
een mogelijke brede school geen sprake. Tenslotte heeft voetbalvereniging Zeevogels 
inmiddels aangegeven dat verhuizing naar het Egmondia-complex voor hen niet  
bespreekbaar is.  
 
Op verzoek van wethouder Roem zijn door gedeputeerde staten van Noord-Holland twee 
memo’s geformuleerd waarin het provinciale standpunt nader wordt toegelicht. De memo’s 
zijn als bijlage bij dit document gevoegd. 
 
Conclusie college 
Wij hebben in een matrix opgesomd wat de voor- en nadelen zijn van de verschillende 
varianten. In de memo van 26 oktober 2010 zijn de relevante overwegingen voor varianten 1, 
2 en 3 reeds beschreven. In de matrix hebben we ook ‘variant 0’ toegevoegd, hetgeen 
betekent dat de huidige situatie wordt gehandhaafd. Oftewel, in deze variant blijven 
tennisclub Hogedijk en v.v. Zeevogels aan de Hogedijk en blijft v.v. Egmondia in Egmond 
aan Zee.  
 
Deze matrix inachtnemend, komt ons college tot de conclusie dat de fusielocatie Egmond 
aan den Hoef-Oost (variant 3) de meest geschikte locatie is. Immers, de provincie Noord-
Holland heeft de principe bereidheid voor deze locatie reeds uitgesproken en er is sprake 



van een al dan niet volledige financiële drager in de vorm van woningbouw. Uit de 
beeldenimpressie van LA4SALE is gebleken dat een invulling met woningbouw, voetbal, 
tennis, maatschappelijke voorzieningen en een transferium tot een landschappelijk 
verantwoord beeld kan leiden en de eigenaar van de betreffende gronden is bereid 
medewerking te verlenen aan deze ontwikkeling. Wij realiseren ons hierbij dat een verhuizing 
naar Egmond aan den Hoef-Oost niet de voorkeur heeft van het bestuur van v.v. Egmondia. 
Wij verwachten evenwel dat een nieuw en volwaardig sportcomplex in Egmond aan den 
Hoef, hemelsbreed op circa 1.750 meter afstand gelegen van het Egmondia-terrein, ook voor 
de inwoners van Egmond aan Zee voor de komende decennia een duidelijke meerwaarde 
kan betekenen.  
 
In de Startnotitie voor de structuurvisie Lamoraal gaat het college uit van de projectie van het 
nieuwe sportcomplex in Egmond aan den Hoef-Oost.  
 
 
 
Bijlagen  

1. Overzichtskaartje met de vijf fusielocaties; 
2. Matrix met voor- en nadelen van de fusielocaties; 
3. Verslag gesprek met voetbalclubs d.d. 31 januari 2011; 
4. Verslag gesprek met Bouwfonds Ontwikkeling B.V. en J.P. Ory B.V. d.d. 2 februari 

2011; 
5. Verslag gesprek tussen gemeente Bergen en provincie Noord-Holland d.d. 8 februari 

2011; 
6. Twee memo’s van de provincie Noord-Holland; 
7. Rapport KNVB inzake Toekomstige behoeftebepaling Zeevogels & Egmondia; 
8. Reactie v.v. Zeevogels en v.v. Egmondia op KNVB-behoefteraming. 
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